
Syyskokous 2024    Pöytäkirja 

 

Aika:6.8.2024 klo 19.00 

Paikka:Palonpirtti 

Läsnä: 35 seuranjäsentä 

 

1. Kokouksen avaus 

-Hallituksen varapuheenjohtaja Jouni Hilli avasi kokouksen klo:19.03  

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

-Kokouskutsut on lähetetty Jäsenille Whatsapp ja tekstiviesteillä 22.7.2024. Lisäksi 
seuran nettisivuilla on ollut ilmoitus kokouksesta. 

-Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

 

3. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta 

-Puheenjohtajaksi valittiin Jouni Hilli ja sihteeriksi Riku Hyyppä.  

 

4. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

-Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Matti Saari ja Tom Helen 

-Ääntenlaskijoiksi valittiin Kauno Vapola ja Tuomo Riippa 

 

5. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi 

-Esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan.  

 

6. Rauhoitusalueet ja niillä sallittu pyynti 

-viime vuonna metsäkanalintujen kohdalla aavat nevat ja pellot rauhoitettu 

Hallituksen esitys: pidetään viimevuotiset rauhoitusalueet. Lisäksi rauhoitetaan 
peltokorvessa Isosuonoja välillä rautatie-Petäjäsaari. 

-Hallituksen esitystä kannatettiin ja se hyväksyttiin 



 

 

 

 

7. Rauhoitettu riista ja saaliskiintiöt 

-viimevuonna rauhoitetuksi riistaksi päätettiin peltopyy, riekko ja koppelo.  

-saaliskiintiö oli 3kpl, joista enintään yksi metso. 

-Metsäpyy vapaa kiintiöstä 

Metsäkauriilla ei ollut kiintiötä, mutta kaadetusta kauriista ilmoitusvelvollisuus 
sihteerille. 

Hallituksen esitys: pidetään viimevuotiset kiintiöt ja rauhoitukset. Kauriilla 
ilmoitusvelvollisuus sihteerille, ja hallitus voi tarvittaessa keskeyttää kauriin pyynnin.  

-Hallituksen esitystä kannatettiin ja se hyväksyttiin. 

-Kauriin kevätpukin pyynnistä tuli kaksi esitystä, toisessa pyynti kiellettäisiin ja 
toisessa pyynti sallittaisiin. Molemmat esitykset sai kannatusta, ja asiasta 
äänestettiin. 

-Äänestystulos kuitenkin mitätöitiin puuttuvista jäsenmaksuista johtuvasta 
äänioikeutettujen epäselvyydestä johtuen. 

-Esitettiin että kevätpukin pyynti käsitellään vuosikokouksessa, ja tämä 
hyväksyttiin. 

 

 

8. Jäsen ja kausikortti anomukset 

-Kausikortti myönnettiin kahdelle henkilöille. 

-Jäsenhakemuksia oli 3kpl. Kaikki kolme valittiin maanomistajajäseniksi seuraan. 

 

9. Hirvikokouksen aika ja paikka 

-Yhdistys ei ole vielä jakanut hirvilupia, joten hirvenpyynninjohtaja Jouni Hilli 
ilmoittaa kokouksen ajan ja paikan kunhan luvat on jaettu. Kokous alustavasti 
syyskuussa. 



10. Sääntömuutos 

-Hallituksen esitys: Hallitus esittää että toiseksiviimeinen virke sääntöjen pykälä 4. 
poistettaisiin. Tämä tarkoittaa sitä, että kaudesta 2025 eteenpäin kaikki jäsenet 
maksavat seuran jäsenmaksun. (pois lukien kunniajäsenet)  

-Hallituksen esitystä kannatettiin ja se hyväksyttiin 

 

11. Muut asiat 

-Lahtivajan vesivahinko: Käsiteltiin lahtihuoneen vesivahinko asiaa, käytiin läpi 
tähän asti tiedossa olevat asiat ja käynnissä oleva kuivatus.  

-Palonpirtin kattoremontti: Käsiteltiin palonpirtin kattoremonttia. Jouni ilmoitti 
hyväksytyn tarjouksen olleen alle 9000e suuruinen 

-Riistakolmio: Riistakolmiolaskenta seuran alueella on vielä tekemättä, Sami Salo 
ilmoitti syyksi vapaaehtoisten laskijoiden vähäisyys. Laskenta ei ole välttämätön, 
mutta olisi hyvä suorittaa edellisvuosien tapaan. 

 

12. Kokouksen päättäminen 

-Kokous päättyi klo 19.45 

 

 

 


